



CF-368 智能全自動拉布機
Intelligence Automatic Spreading Machine



SERVO
伺服系統

特點 FEATURES

1. 採用先進伺服控制系統，使機械運轉更加精準。
2. 採用彩色觸控屏界面，可預存數據，操控生動直觀。
3. 使用日本進口對邊裝置，確保布料精確對齊，節省布料。
4. 支持針織、梭織等布料，橫向張力可調節，實現無皺鋪布。
5. 光電裝置雙重送布系統，實現縱向張力自動調節，真正實現無張力鋪布。
6. 超高速旋轉裁刀達16000轉/分鐘，根據設定寬度自動裁切，效果效率奇佳。
7. 原裝日本滑塊裝置，運行更加平穩。
8. 簡單拆裝即可實現雙向鋪布及其它布料的鋪布，如圓筒布等。
9. 祇需單人進行操作，省工省力。

1. Employ advanced servo control system, which allows more precise operation of the machine.
2. Employ color touch screen interface, which can pre-store data for vivid and direct operation.
3. Employ edge-alignment device imported from Japan, to ensure precise alignment that saves cloth.
4. Support knitting and tating fabric, transverse tension adjustable, non-crimp spreading.
5. Dual feeding system with electro-optical device, automatic adjustment of longitudinal tension to truly allow tension-free spreading.
6. Super high-speed rotating cutter at a speed of 16000 turns/min, high efficiency with automatic cutting according to preset width.
7. Original Japanese slipped chunk device, with smoother operation.
8. Zigzag spreading, and spreading of other fabrics, such as tubular fabric, etc., can be operated by simple dismount.
9. Single man operation, saving time and labor.

型號	鋪布寬度	鋪布高度	鋪布速度	裝布重量	裝布直徑	機器重量	機器尺寸	整機功率	裁床寬度
Model	Spreading width	Spreading height	Spreading speed	Maximum cloth weight	Diameter of yardage roll	Weight	Dimension	Power	Width of cutting table
CF-368	最大maximum 1950mm	最高maximum 20cm	最高maximum 95m/min	60Kg	最大maximum 450mm	380Kg	260x166x97cm	2. 2KW	220cm